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SESJA

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

w dniu 29.04.2021 r.

W związku z interwencją mieszkańców, zwracam się z prośbą o
rozpatrzenie możliwości wymiany oświetlenia ulicznego wzdłuż ul.
Kochanowskiego w Kędzierzynie—Koźlu. Tamtejsze słupy oświetleniowe, jak
i same oprawy liczą już sobie wiele lat. Wyglądają nieestetycznie, są
energochłonne i zarazem mało wydajne, zapewniając zbyt mało światła jak
na obecnie przyjęte standardy. Istnieje faktyczna potrzeba ich wymiany,
tym bardziej, że jest to droga ruchliwa.

Andrzej Kopacki
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